
Saksprotokoll i Formannskapet - 05.04.2018  
Behandling: 
 
Fredrik Holm (H) fremmet rådmannens innstilling. 
 
Kirsti Brække Myrli (AP) fremmet tilleggsforslag til rådmannens innstilling: 

2. Storsenteret, inkl. parkeringshuset, ses i sammenheng med Os-prosjektet. 
3. Det utarbeides en kostnadsoversikt over basishalldelen av prosjektet, jfr pkt 5 i vedtaket 

fra kommunestyret 14.09.2017.  Basishall bør inngå i prosjektet. 
4. Prosjekteringen skal gjøres ut fra et elevtall på 660 elever, samtidig som det i 

planleggingen skal tas høyde for en eventuell fremtidig utvidelse av elevtallet. 
 
Ved votering over rådmannens innstilling ble denne enstemmig vedtatt. 
 
Det ble votert punktvis over tilleggsforslaget fra Myrli: 
Ved votering over pkt 2 fikk dette 5 stemmer (AP, MDG, FrP) og falt. 
Ved votering over pkt 3 fikk dette 5 stemmer (AP, MDG, FrP) og falt. 
Ved votering over pkt 4 fikk dette 3 stemmer (AP) og falt. 
 

Vedtak: 
Vedlagte faseplan (Arkivref. 2016/3266-35vdl) med ferdigstillelse av ny sentrumsskole i 2021 vedtas. 
Finansiering, både til prosjektering og gjennomføring, innarbeides i økonomiplan og årsbudsjett. 
 


